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2024 рік став для нашого міста роком випробувань, роком боротьби, 

але також і роком невтомної роботи та спільних зусиль. Міська рада, 

зокрема й я як депутат, працювали у складних умовах, зберігаючи 

стабільність, підтримуючи одеситів і відновлюючи місто після 

руйнівних наслідків збройної агресії. Цей звіт є моїм підсумком за рік, 

що минув, і я гордий за те, що разом із вами, дорогі одесити, ми змогли 

міцно витримати цей важкий рік. 

 



Робота в міській раді 

 

У 2024 році я відвідав усі 100% сесійних засідань міської ради, включаючи 

позачергові. Кожне засідання було важливим для розвитку міста, кожне питання, 

яке розглядалося, безпосередньо стосувалося нашого з вами життя. Також я брав 

участь у всіх засіданнях постійної депутатської комісії з питань соціальної 

політики та праці, адже саме соціальні ініціативи й допомога громадянам є 

одним із основних напрямків моєї роботи. 

Одна з програм, на якій ми зробили акцент, це програма “Рівність” (так званий 

безбар’єрний простір для Одеси). Наша мета — створити інклюзивне середовище 

для людей з інвалідністю. Щороку зростає кількість людей, які користуються 

інвалідними та потребують втілення інклюзивної інфраструктури, збільшується. 

Тому ми повинні подбати про те, щоб наше місто стало доступним для кожного. 

У 2024 році ми втілили кілька важливих кроків: 

• Облаштування лікарняних палат для пацієнтів з інвалідністю; 

• Придбання реабілітаційного обладнання для надання реабілітаційної 

допомоги в стаціонарних умовах; 

• Створено умови доступності до об’єктів соціальної сфери; 

• Створення безперешкодних середовищ на великих перехрестях міста, 

пониження бордюрів, облаштування пандусів та тактильних плиток; 

• Організація перевезення осіб з інвалідністю, які мають порушення опорно-

рухового апарату та зору. 

Це лише частина роботи в цьому напрямку і ми не зупиняємося. Ми працюємо 

над тим, щоб протягом кількох років Одеса стала справжнім безбар’єрним містом, 

де кожна людина матиме рівні можливості для життя. 

 

Робота з виборцями 

 

Протягом року на особистий прийом до мене як до депутата звернулося 28 

людей. Хоча це не багато, варто зазначити, що в умовах війни більшість звернень 

відбувається через телефонні дзвінки або месенджери – кількість яких 

підрахувати неможливо, адже телефон дзвонить щодня, а інколи навіть вночі. 

Люди намагаються мінімізувати ризики, і в таких умовах я завжди готовий 



оперативно реагувати на будь-яке звернення в межах моїх повноважень та моєї 

компетенції.  

 

З усіх звернень можна виділити кілька основних категорій: 

   • 36% - Матеріальна допомога: лікування, заборгованість за комунальні 

послуги, покращення житлово-побутових умов тощо. 

   • 24% - Проблеми в сфері ЖКГ та благоустрою: протікаючи дахи, проблеми з 

водопостачанням, ремонти будинків, парадних тощо. 

   •21% - Аварійні ситуації через військову агресію: відключення світла та 

опалення, пошкоджені вікна, зруйновані будинки. 

   • 13% - Юридичні консультації: надання правової допомоги з різних питань. 

   • 6% - Інші питання. 

 

Робота з депутатським фондом 

 

За кошти мого депутатського фонду в 2024 році вдалося реалізувати кілька 

важливих проектів: 

 • Двір біля будинку  №68 по вул. Івана та Юрія Лип: Мешканці отримали 

повністю відремонтований двір який розпланований з урахуванням сучасних 

стандартів урбаністики, де є місце для паркування машин, нові тротуари, 

дитячий майданчик, спортивна інфраструктура та зони відпочинку. 

 • Проведено капітальний ремонт з урахуванням усіх норм безпеки елементів 

благоустрою та дитячого майданчика в Одеському спеціальному закладі 

дошкільної освіти «Ясла-Садок» №241 компенсуючого типу розташованого за 

адресою: м. Одеса, вул. Віталія Блажка (Махачкалинська), 5А.  

• Для потреб Міської клінічної лікарні №11 було придбано вкрай важливе 

обладнання: «Денситометр рентгенівський PRIMUS Виробник: OsteoSys Південна 

Корея». 

Я завжди готовий слухати потреби громади та сприяти реалізації корисних для 

одеситів ініціатив. 



Робота в умовах військового стану 

 

В умовах війни робота міської ради суттєво змінилась. Раніше ми 

зосереджувалися на розвитку інфраструктури, будівництві нових об’єктів 

соціальної, спортивної, дитячої чи медичної галузі. Але зараз ми змушені 

працювати над збереженням того, що є. Місто постійно страждає від ракетних 

атак, і ми мусимо відновлювати його після кожного удару.  

Дуже боляче порівнювати потреби мешканців мікрорайону в якому я працюю, до 

прикладу, раніше я міг отримувати дзвінки з проханням встановити нові клумби з 

квітами у дворі, а зараз іноді телефонують «в сльозах» з проханням терміново 

допомогти з тимчасовим житлом, бо будинок або квартира зруйновані…  

 

У 2024 році ми зосередилися на таких пріоритетах: 

 • Відновлення пошкоджених об’єктів інфраструктури. 

 • Будівництво бомбосховищ та укриттів. 

 • Допомога внутрішньо переміщеним особам. 

 • Підтримка наших військових, на потреби яких з міського бюджету було 

виділено близько 1,5  мільярда гривень. 

Ми працюємо не тільки на відновлення міста, але й на збереження життя наших 

громадян. 

 

Висновки 

 

2024 рік став роком боротьби. Боротьби не лише за збереження кожного 

будинку, а й за душу нашого міста, за кожну людину, за кожну його вулицю. 

Ми разом, відновлюючи все зруйноване, допомагали тим, хто цього 

потребував, і, попри всі труднощі, продовжували працювати на благо 

громади. Мої дії завжди були спрямовані на те, щоб Одеса залишалася не 

лише містом, а й символом незламності, надії та тепла, навіть в умовах 

війни. 



 

Попри численні випробування, повітряні тривоги та темряву навколо, ми 

знаходили спосіб подарувати дітям радість. Ми проводили свята, конкурси, 

концерти — дарували частинку світла та щастя у цей нелегкий час. Адже 

дитинство — це той час, який не повернути, і ми робили все, щоб наші 

малюки запам’ятали його не лише війною, а й моментами радості та 

безтурботності. Адже наші захисники воюють не тільки за землю, але й за 

те, щоб ці діти могли рости в мирі, далеко від жахів війни, мати 

можливість жити, мріяти, творити. 

Ми продовжуємо рухатися вперед. Хоч попереду ще безліч труднощів, я вірю, 

що разом ми зможемо подолати всі перешкоди. Одеса стоїть, і ми разом з 

нею! 

 

З повагою,  

Депутат Одеської міської ради        ШМАТЬКО Сергій 

 


